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IZVJEŠĆE O PROVEDENOM SAVJETOVANJU SA ZAINTERESIRANOM JAVNOŠĆU 

 

Naziv nacrta zakona, drugog 

propisa ili akta 

 

Radna verzija Proračuna Grada Šibenika za 2023. i projekcija za 2024. i 2025. 

godinu 

 

Naziv tijela nadležnog za izradu 

nacrta i provedbu savjetovanja 

 

Grad Šibenik – Upravni odjel za financije 

 

Svrha dokumenta 

 

Osnovni cilj savjetovanja je dobivanje povratnih informacija od zainteresirane 

javnosti o radnoj verziji Proračuna Grada Šibenika za 2023. i projekcija za 2024. i 

2025. godinu  

 

Koji su predstavnici zainteresirane 

javnosti bili uključeni u postupak 

izrade odnosno u rad stručne radne 

skupine za izradu nacrta? 

 

/ 

Je li nacrt bio objavljen na 

internetskim stranicama ili na 

drugi odgovarajući način?  

 

Ako jest, kada je nacrt objavljen, 

na kojoj internetskoj stranici i 

koliko je vremena ostavljeno za 

savjetovanje? 

Ako nije, zašto? 

Internetske stranice tijela nadležnog za 

izradu nacrta  
DA NE 

 

Prijedlog je javno objavljen u periodu od 10. studenog do 14. studenog 2022. na 

službenoj internetskoj stranici Grada Šibenika 

https://gov.sibenik.hr/obavijesti/radna-verzija-proracuna-2023-2025/296.html 

Koji su predstavnici zainteresirane 

javnosti dostavili svoja 

očitovanja? 

Tijekom trajanja prethodnog savjetovanja zaprimljeni su 

komentari/primjedbe/prijedlozi kako slijedi u nastavku: 

ANALIZA DOSTAVLJENIH 

PRIMJEDBI 

Primjedbe koje nisu prihvaćene 

 

Magdalena Mustapić Vlahov – zaprimljeno izvan roka. 

malamina1209@gmail.com – neispravan format obrasca koji se ne može otvoriti. 

 

ANONIMNO - Primjedba da se za djecu upisanu u privatne i vjerske vrtiće želi 

izdvojiti 1.120.000,00 eura u naredne tri godine što svakako neće biti dovoljno da 

nam uplatnice ostanu na trenutnoj razini, a kamoli da se smanje. Svakako želim 

povećanje sredstava i jednakost za svu djecu! Želim jednaki iznos subvencija prema 

naputku Pravobraniteljice za djecu Republike Hrvatske. Preračunato u jezik brojeva 

to iznosi – 1.710.494 eura! 

Marina Grgić, Josipa Pulić Aužina, Andrea Kardum, Josip Perkov, Ante Stošić, 

Sanja Rakić, Karmen Grgurica, Katarina Živković, Tonkica Živković Brkić za Matu 

Matića, Željko Odak, Igor Antunović, Jasna Šupe, Jadranka Smoljić, Sanda Zoričić, 

Antonio Smoljić, Kristina Lemac, Sanja Živković, Antonia Petković, Lidija Papak,  

Bernardica Sablic, Marina Šola, Ana Berić, Ivana Bačelić, Antonio Petković, Tina 

Malenica, Marina Silov, ANONIMNO, Marin Nimac, Valentina Kalais, Ivana Vlaić, 

Nera Žonja Rebac, Vedrana Labrović, Šime Pulić, Josip Baranović, Matej Zoričić, 

Franka Krička, Krešimir Gović, Lorena Curavić, Nataša Jurešić, Ivana Luketa 

Perkov, Mate Matić, Patricia Vukičević, Katarina Knez, Jelica Peran, Stipica Peran, 

Katarina Peran, Martina Erak Bačelić, Ivana Landeka, Antonia Landeka, Marija 

Šero, Grozdana Jurčić, Kristina Ujaković, Ana Berić, Mate Matić, Rozalija Banovac 

mailto:malamina1209@gmail.com
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- Povećanje prijedloga stavke A101603 Programi u predškolskim ustanovama za 

21,14% u 2023., 2024. i 2025. godini s ukupnim prijedlogom sredstava u visini 

1.120.000 eura predstavlja povećanje mjesečne subvencije za dijete upisano u 

predškolske ustanove u iznosu od cca 25 eura koja nikako nije zadovoljavajuća za 

podmirenje ukupnih troškova polaznika ustanova predškolskog odgoja i 

obrazovanja te će kao takva dovesti do povećanja cijene za mene kao krajnjeg 

korisnika usluge. U proračunu je potrebno pronaći sredstva kroz preraspodjelu 

unutar drugih glava i aktivnosti kako bi se velikom broju korisnika ove usluge 

omogućila pristupačnija krajnja cijena. Mišljenja sam da se u ukupnom proračunu 

mogu pronaći sredstva za podizanje aktivnosti Programi u predškolskim ustanovama 

na način koji će i ostalim korisnicima proračuna omogućiti zadovoljavanje njihovih 

prava i potreba. 

 

Loredana Huljev - Izražavam nezadovoljstvo s iznosom koji Grad namjerava utrošiti 

za potrebe predškolskog odgoja i obrazovanja djece grada Šibenika. Uplatnice su još 

početkom rujna, uslijed inflacije i općeg rasta životnih troškova, rasle. Ne slažem se 

s prijedlogom raspodjele sredstava u Programu javnih potreba u predškolskom 

odgoju i obrazovanju grada Šibenika u proračunu za 2023. jer je subvencija djeci u 

privatnim vrtićima i dalje diskriminatorna unatoč prijedlogu i uputi 

Pravobraniteljice za djecu Republike Hrvatske. Za našu djecu grad i dalje ima 

namjeru izdvajati upola manje subvencije što znači da je svjesno iznova donio 

odluku o nastavku diskriminacije djece. S cijenom od 678kn mjesečno i planiranom 

upola manjom subvencijom od 1090kn i dalje su naša djeca zakinuta za gotovo 

1000,00 kn mjesečno od Grada u odnosu na korisnike gradskih vrtića. Punimo svi 

jednako proračun, a Grad i dalje nastavlja s neravnomjernom i nepravednom 

raspodjelom sredstava. Zašto? 

 

Karla Abramović  - Iz proračuna je vidljivo da u  sljedeće tri godine novac predviđen 

za subvencije neće biti dovoljan za održavanje trenutne cijene, odnosno jasno je da 

će doći do ponovnog povećanja cijene. S druge strane, iz proračuna je također 

vidljivo da su gradski vrtići dobili više novca u odnosu na privatne i vjerske vrtiće. 

Smatram da je takva podjela nekorektna kako prema djeci tako i prema njihovim 

roditeljima te da je iznos subvencija potrebno izjednačiti! Smatram da su sva djeca 

jednaka pohađala ona privatni ili gradski vrtić. 

 

Antea Ružić - Povećanje sredstava subvencija za upis djece u privatne vrtiće i 

jednaka prava za svu djecu. Smatram da bi rebalans proračuna trebao ići u smjeru 

da se izdvoji jednaki iznos subvencija prema naputku Pravobraniteljice za djecu 

Republike Hrvatske.  Želim jednakost za svu djecu. 

 

Ana Perić Peranić, Branimir Peranić - Nacrt ne predlaže jednak iznos subvencije za 

svako dijete ovog grada, neovisno o kojoj predškolskoj ustanovi se dijete nalazi. 

Jedno – dijete – jedna subvencija. Dok god tako ne bude, govorenje o jednakim 

mjesečnim iznosima na uplatnicama je neostvariva nebuloza, naročito ako se 

očekuje jednak kvalitetan rad s djecom, tj. nastavak istog. Nacrt nije u skladu s 

potrebama. 

 

Ana Širinić Banovac, Antonio Banovac - Smatram da nije u redu ne dati jednaku 

subvenciju svakom djetetu ovog grada. Uzmite novac od subvencija te izgradite 

gradske vrtiće tako da nismo prisiljeni djecu upisivati u privatne i problem riješen. 

 

ANONIMNO- Nezadovoljstvo prijedlogom proracuna grada sibenika 2023 2025 

vezano za predskolske ustanove. smijesni ste i diskriminirate. 
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ANONIMNO - Povećanje prijedloga stavke A101603 Programi u predškolskim 

ustanovama za razdoblje 2023. - 2025. nisu u skladu s potrebama. Predložena 

sredstva nisu adekvatna da za podmirivanje ukupnih troškova polaznika ustanova 

predškolskog odgoja i obrazovanja, što djeci uskraćuje njihovo pravo na pristup 

obrazovanju. 

 

Agata Perak - Smatram da Grad Šibenik nije uzeo u obzir potrebe svojih građana 

koji plaćaju prireze svom gradu, te da planirano podizanje subvencije od 190 kn nije 

dovoljno, što će u konačnici dovesti do podizanja cijena usluge za mene kao krajnjeg 

korisnika. Predlažem pronalaženje sredstava u proračunu kako bi se Grad mogao 

nastaviti kititi titulom prijatelja djece te da postane i prijatelj roditelja koji koriste 

usluge privatnih i vjerskih vrtića, samo iz razloga nedovoljnog broja mjesta u 

vrtićima kojima je osnivač Grad Šibenik. 

 

Andrea Markov Bosna - Ne slažem se sa raspodjelom sredstava za subvencioniranje 

vrtića, čime diskriminirate djecu svoga Grada!! U proračunu se treba i može pronaći 

rješenje ovog problema kako bi sva djeca grada Šibenika imala jednako pravo na 

predškolski odgoj. 

 

ANONIMNO - Nisam suglasna sa raspodjelom novćanih sredstava za gradske i 

privatne vrtići. 

 

Željan Antulov - Ne slažem se s ovakvom raspodjelom sredstava. Ovakvom 

raspodjelom diskriminiraju se djeca u privatnim i vjerskim vrtićima gore nego u 

vrijeme komunizma. 

 

ANONIMNO - U gradu Šibeniku je za funkcioniranje vrtića potrebno mjesečno 

otprilike 2700,00 HRK pod djetetu. Zašto grad smatra da privatni i vjerski vrtići istu 

uslugu mogu obavljati za gotovo tisuću kuna manje po djetetu? Da li djeca privatnih 

i vjerskih vrtića gradu Šibeniku – prijatelju djece i dalje vrijede upola manje? 

Mišljenja sam da bi subvencija grada trebala biti jednaka za svako dijete. 

 

ANONIMNO -  Nije u redu da se za djecu upisane u privatne vrtiće želi izdvojiti 

1.120.000,00 eura u naredne tri godine što neće biti dovoljno da nam uplatnice 

ostanu na trenutnoj razini, a kamoli da se smanje. Želim jednakost za svu djecu dakle 

da iznos subvencije za svu djecu bude jednak. 

 

ANONIMNO - Kako se na ovaj način izjednačavaju djeca gradskih i ostalih vrtića? 

Mi smo tražili iste subvencije po djetetu bez obzira na vrtić a to nije napravljeno bez 

obzira na divan istup gradonačelnika o izjednačavanju ovim nacrtom sve pada u 

vodu! Želim neka se transparentno izračuna koliki je iznos subvencije po djetetu. tj. 

koliki iznos će dobivati djeca gradskih a koliko „onih drugih“ vrtića. To zanima sve 

roditelje grada Šibenika! 

 

ANONIMNO - Smatram da bi izdvajanje novca iz proračuna trebalo biti jednako za 

svako dijete bez obzira da li pohađa gradski ili privatni i vjerski vrtić budi da Grad 

nema dovoljno svojih vrtića kako bi se svakom djetetu pružilo pravo na predškolski 

odgoj. 
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Marija Krnić - Mislim da se ne traži,  i bilo  bi ludo i nerealno  da cijena  gradskih i 

privatnih vrtića bude ista,  nemojte nas  kao roditelje svađati. Ali neka cijene  ni ne  

idu prema gore,  mislim da je  za dvoje djece  previše dati preko  2000  kuna. 

Pomozite da bude  što realnija raspodjela. Želimo  jednak iznos subvencije prema  

naputku Pravobraniteljice za djecu Republike Hrvatske. Pomozite nam  da naša 

djeca osim  plaćanja vrtića  imaju  i neke  osnovne potrepštine,  jer plaće  nisu u  

skladu s cijenom vrtića. Želimo povećanje sredstava i jednakost za svu djecu. 

 

Dajana Selak - Prijedlog sredstava koji je stavljen na raspolaganje za funkcioniranje  

ustanova privatnih i vjerskih vrtića je nedostatan za funkcioniranje istih, naročito u 

tržišnim uvjetima koji su nas zadesili zbivanjima u svijetu. Samim time djeca koja 

pohađaju priv. /vjerske vrtiće su zakinuta, a  diskriminacija u pogledu 

subvencioniranja djece u gradu Šibeniku je poražavajuća. Smatram da Grad može i 

mora iznaći sredstva, odnosno u maniri dobrog gospodara pravedno raspodijeliti 

sredstva svim dionicima, a pogotovo djeci koja su vrlo bitna za budućnost grada, a 

posebice i zbog toga što se ista ta djeca već godinama zakidaju za financijska 

sredstva, dok druga (polaznici gradskih vrtića) uživaju mnogo veću svotu. 

 

ANONIMNO - Prijedlog Proračuna grada Šibenika za razdoblje 2023.-2025. nije u 

skladu s potrebama građana grada Šibenika, a naročito s potrebama roditelja čija 

djeca pohađaju predškolske ustanove. Želim da su sva djeca jednaka, da svi imaju 

ista prava bez obzira pohađali gradski ili privatni vrtić, jednake subvencije za sve 

želim. 

 

ANONIMNO - Želimo povećanje sredstava i jednakost za svu djecu. Nas smeta da 

se za djecu upisanu u privatne i vjerske vrtiće želi izdvojiti 1.120.000,00 eura u 

naredne tri godine, što svakako neće biti dovoljno da nam uplatnice ostanu na 

trenutnoj razini, a kamoli da se smanje. 

 

ANONIMNO – Sredstva za financiranje privatnih i vjerskih predškolskih ustanova 

su mala i zbog toga će roditelji plaćati visoku cijenu vrtića. 

 

Obrazloženje razloga za 

neprihvaćanje 

Poštovani, radi se o procijenjenom iznosu, koji je podložan izmjenama Proračuna 

tijekom 2023. godine, jer stručna analiza financijskog poslovanja privatnih i vjerskih 

vrtića nije prezentirana ni usuglašena s dionicima na konzultacijama. U Nacrtu 

prijedloga Proračuna za 2023.-2025. godinu nije točno određena visina subvencije 

po pojedinom vrtiću. Traženje jednake subvencije za sve privatne i vjerske vrtiće 

nije utemeljeno na činjenicama zbog njihovih različitih ekonomskih cijena po 

djetetu. 

Predložena cijena za roditelje iznosit će 90 EUR za sve vrtiće na području grada 

neovisno o osnivaču. Razlika do ekonomske cijene po djetetu bit će subvencionirana 

od strane Grada u iznosu koji će pokazati stručna financijska analiza za svaki 

pojedini vrtić. 

Troškovi provedenog savjetovanja Provedba javnog savjetovanja nije iziskivala dodatne financijske troškove. 

Tko je i kada izradio izvješće o 

provedenom savjetovanju? 

Ime i prezime: Slobodan Tolić Datum: 15. studenog 2022. 

 


